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W dniu 29.08.2022 r. o godz 17 :45 odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Rotmanka 

Porządek zebrania: 

Ad.I. 

I. Otwarcie Zebrania i stwierdzenie quorum; 

II. Propozycje i omówienie projektu wniosków dotyczących funduszu sołeckiego na 

rok 2023 

III. Głosowanie nad wnioskiem związanym z funduszem sołeckim na 2023 rok 

IV. Sprawy sołeckie 

V. Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie Zebrania. 

Zebranie otworzył i przewodniczył Sołtys Mirosław Sulewski , który powitał 

zgromadzonych mieszkańców, ponieważ nie stwierdził quorum wyznaczono nowy termin na 

godz 18:00 , po której zebranie zostało wznowione. W zebraniu zgodnie z listą obecności 

uczestniczyło 74 osoby . Na zebraniu obecni byli: 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak 

Zastępca Wójta Daniel Kulkowski 

Radni Gminy 

Beata Biała-Grzędzicka, Weronika Chmielowiec, Ewa Romik, Monika Rynkowska, Andrzej 

Chmielewski 

pracownik Gminy kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Rozwoju Gminy Magdalena 

Bielińska 

Przedstawiciel Dewelopera Activa Jakub Pastuszko zaproszony przez sołtysa . 

Na protokolanta wyznaczono Panią Urszulę Daniszewską . Sołtys zaproponował 

porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie . Zebranie trwało do godz 20:40 

Ad.Il 

Na zebraniu mieszkańcy zaproponowali by z funduszu sołeckiego oraz z Budżetu 

Gminnego zrealizowano 

- Budowa świetlicy wiejskiej 

- Jeśli nie budowa to wynajem lokalu użytkowego na świetlicę w Rotmance 

- Budowa ul. Zaczarowanej do ul. Starogardzkiej 

- Modernizacja placu zabaw przy ul. Sportowej oraz Lipowej oraz odbudowa Placu zabaw 



przy ul. Leśnej obok krzyża 

- Odbudowa ścieżki edukacyjnej w lesie od ul. Sosnowej oraz ul. Leśnej 

- Modernizacja oświetlenia na energo oszczędne na Rotmance 

- Budowa chodników przy ul. Świerkowej obok przedszkola oraz przy skrzyżowaniu ulic z 

Lipową i Kasztanową oraz narożnik ulic Borówkowej i Jarzębinowej było by bezpieczniejsza 

droga z ul. Jarzębinowej do przystanku autobusowego 132 przy rondzie Rotmanka 

- rozwiązanie związane z lepszą jakością wody dostarczaną z Eksploatatora 

- Park oraz wybieg dla psów i na spacery dla mam z małymi dziećmi 

- Wykorzystanie placu przy ul. Jarzębinowej na miejsce odpoczynku z ogrodem społecznym 

- Wyłożenie płytami betonowymi drogi obok budynku przy ul. Leśnej 

- Budowa oświetlenia na ul. Zaczarowanej 

- Montaż progów zwalniających przy ul. Gerberowej , Sosnowej, Leśnej 

- Monitoring w miejscach najbardziej zagrożonych na dewastacje 

- Pani Agnieszka Hinc przekazała wniosek budowy placu zabaw przy ul. Leśnej z listą 

podpisów mieszkańców ,który zostanie dołączony do protokołu z zebrania wiejskiego 

- propozycja budowy ronda na ul. Raciborskiego na wysokości ul. Gerberowej 

- Zadbanie o estetykę wsi sprzątanie , nasadzenia roślin 

- Przenośne toalety przy placach zabaw 

- Impreza integracyjna 

- Tablice Informacyjne 

Po przedstawieniu przez mieszkańców propozycji głos zabrała Pani Wójt ,która poparła 

propozycje zwróciła uwagę na brak ścieżki rowerowej z Pruszcza do Straszyna i zapytała 

mieszkańców, którzy wyrazili entuzjazm na pomysł by po jednej stronie ulicy Raciborskiego 

zrobić chodnik dla pieszych a po drugiej stronie chodnik dla rowerzystów . Po wypowiedzi 

Pani Wójt głos zabrał Pan Daniel Kulkowski zastępca wójta ,który przedstawił nowe 

inwestycje powiązane i niepowiązane z funduszem sołeckim powstające i które mają 

powstać w najbliższym czasie na naszym terenie . Powstała dyskusja dotycząc budowy placu 

zabaw przy ul. Leśnej czy jest legalna czy nie . Wój stwierdził że można wymienić urządzenia 

na podobne , które wcześniej znajdowały się na tym placu . Po burzliwej dyskusji do wniosku 

związanego z funduszem sołeckim wybrano modernizację placu zabaw oraz imprezę 

integracyjną 

Ad.III. 

W tym punkcie podjęto uchwałę dotyczącą Funduszu sołeckiego oraz głosowano nad 

jego realizacją dotyczącą przeznaczeniem kwoty 69271,80 na : 

- Modernizacji placu zabaw przy ul Leśnej w kwocie 60000 zł 



- Imprezy integracyjnej w kwocie 9271,80 

W głosowaniu wzięło udział 55 mieszkańców 

41  osób za przyjęciem wniosku 

4 przeciw 

10 wstrzymało się od głosu 

Wniosek został przegłosowany większością głosów i będzie zrealizowany w 2023 roku 

Ad.IV. 

Sprawy sołeckie 

Na zebranie przyszła spora część osób z ul. Bajki z zapytaniem o to co i czy w najbliższej 

przyszłości będzie się budowało domy jednorodzinne czy bloki na działce o nr 316/71 . Pani 

Magdalena Bielińska kierownik referatu przedstawiła na mapie mieszkańcom , że na tej 

działce może powstać inwestycja mieszkalno-usługowa w niskiej zabudowie jednorodzinnej 

i na taką Powiat i może zezwolić. Gmina nie jest instytucją , która wydaje pozwolenia na 

budowę . Głos w tej sprawie zabrał Jakub Pastuszko przedstawiciel dewelopera Activa , który 

stwierdził że ma takie samo prawo jak deweloper Domo i może wybudować osiedle o 

podobnym przekroju , powstała bardzo gorąca dyskusja na ten temat w którą włączyła się 

Pani Wójt mówiąc , że będzie broniła interesów mieszkańców i nie pozwoli na zabudowę 

wielorodzinną . Zaprosiła również do Urzędu Gminy do Sali konferencyjnej 30.08.2022 od 

godz 13- 15 na zgłaszanie uwag dotyczącego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Dużym problemem są drogi wyjazdowe z ul Bajki jest tak naprawdę jeden wyjazd , gdy 

zdarzy się kolizja lub wypadek na skrzyżowaniu ul. Bajki Raciborskiego wtedy ulicy Bajki 
/.fJ µf- re brakuje wjazdu i wyjazdu z osiedla przy krytycznych sytuacjach robi się bardzo duży 

problem . Mieszkańcy bardzo proszą o interwencje w tej sprawie do urzędu Powiatowego 

przez Urząd Gminy spotkanie ze Starostą w tej sprawie 

Zapytano również czy jest możliwość przejęcia uchwałą drogi ul. Bajki przez Gminę Pruszcz 

Gdański 

Kolejnymi sprawami są problem z zakłócaniem ciszy nocnej na placu zabaw przy ul. Lipowej 5///ai 
f'/?7l,71fl(.. 

i mieszkańcy ul Klonowej proszą o częste kontrole Policji i Straży Gminnej 

Mieszkanka Rotmanki Danuta Ciupa Prosi o interwencje w sprawie nieprzepisowo 

zaparkowanych pojazdów w Rotmance brak przejścia chodnikiem o wyciągnięcie 

konsekwencji by w przyszłości auta były zaparkowane prawidłowo 

Mieszkańcy zwracają się z prośbą o wyregulowanie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 

Raciborskiego /Piłsudskiego oraz Raciborskiego / Kościelna bardzo długo trzeba czekać po 

naciśnięciu przycisku wywołania zielonego światła dla pieszych 



. .  

Ad.V. 

Wolnych wniosków brak 

Ad.VI. 

Sołtys Mirosław Sulewski zakończył Zebranie Wiejskie. 

Protokołowała: 

Urszula Daniszewska 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2.Zawiadomienie o Zebraniu Wiejskim 

3.Uchwała nr. 2/2022 Zebrania Wiejskiego 

Sołtys: 

Gmłne Pm.!ZC1: Gdac:iski 
Mirosław--SuTewsT<1 

4. Wniosek mieszkańców wraz z listą podpisów dotyczący placu zabaw na ul. Leśnej 


